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Predlog programa rada
 Srpske triatlonske unije za period 2018-2022 godina,

Marije Desivojević,  kandidata za predsednicu Srpske tritlonske unije

Triatlon je sport sa najbržim rastom u svetu, kako u pogledu broja učesnika na
takmičenju tako i u broju takmičenja koja se održavaju.

Nažalost, ovakav trend rasta nije prisutan i u našoj zemlji, niti je triatlon
adekvatno rangiran u kategorizaciji sportova. Nema razloga da to i dalje bude
tako.

Ciljevi rada i funkcionisanja Srpske triatlonske unije kao nacionalnog
granskog sportskog saveza definisani su Zakonom o sportu i Statutom STU.
Potrebno je da se odredi jasna strategija i način ostvarivanja tih ciljeva, da se
definiše akcioni plan po kome bi STU radila, da se organizuju timovi koji su
zaduženi za realizaciju pojedinih akcija i grupa akcija i da se na transparentan
način izveštava o realizaciji akcionog plana.

Srpska triatlonska unija trebalo bi da ostvaruje svoje ciljeve kroz različite
kontinuirane aktivnosti u sledećim oblastima:

1. Organizaovanje posebnih programa za rad sa mlađim
kategorijama kao i uključivanje naših talentovanih mladih sportista u
razvojne programe Evropske triatlonske unije. Koren uspeha svakog
sporta nalazi se u njegovoj popularizaciji u najmladjim kategorijama, i ovo bi
trebalo da bude tačka kojoj bismo posvetili posebnu pažnju

2. Podizanje nivoa stručnog rada u klubovima kroz stvaranje
uslova za stručno usavršavanje trenera. Cilj je da u svakom klubu imamo
najmanje po jednog trenera sa potrebnim dozvolama. U tom smislu, Upravni
odbor bi radio i na tome da se podrži uključivanje naših trenera u stručna
usavršavanja koja organizuju Evropska i Svetska trialtonska unija

3. Organizovanje stručnih seminara za obuku lica koja organizuju
takmičenja kao i seminari za obuku i licenciranje sudija. Kako želimo veći
broj takmičenja u našoj zemlji, kao i viši kvalitet tih takmičenja, od posebnog je
značaja učešće naših sudija na stručnim seminarima Evropske i Svetske
trialtonske unije i uključivanje naših sudija kao tehničkih lica u takmičenjima
pod ingerencijom ITU i ETU.

4. Stvaranje uslova za organizaciju takmičenja u Srbiji, za prvenstvo
Srbije i kup Srbije na znatno višem nivou nego što je to sada, od rešavanja
problema sa prijavama za učešće do merenja, obrade i objavljivanja rezultata.

5. U cilju promocije triatlona, sportista i triatlonskih klubova na kraju
svake godine vršićemo proglašenje najboljih
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6. STU je punopravni član Olimijskog komiteta i Sportskog saveza
Srbije, i zbog mora biti mnogo prisutnija u radu i funkcionisanju ovih
organizacija što podrazumeva aktivniju saradnju i komunikaciju sa
Ministarstvom omladine i sporta.

7. Jedan od najboljih načina za promociju triatlona je organizacija
međunarodnih takmičenja u Srbiji. Pored organizacije otvorenih prvenstava,
pokrenućemo aktivnosti na organiazciji Balkanskog prvenstva i evropskog
juniorskog kupa.

8. Kvalitetni elitni, juniorski i kadetski sportisti moraju da imaju
maksimalnu podršku Unije za učešće na takmičenjima u inostranstvu

9. Triatlon je sport koji promoviše zdrav način života. Zbog toga će
stalna briga Unije biti edukacija sportista o svim aspektima i uticajima
treniranja i takmičenje na zdravlje sportista naročito omladine. Od posebnog
značaja su lekarski pregledi sportista koji moraju postati uslov za učestvovanju
na takmičenju

10. Unija će biti otvorena za punu saradnju sa Antidoping agencijom i
podsticaće sve sportiste i trenere na kontinuiranu antidoping edukaciju

11. Triatlon, kao mlad sport, nije dovoljno prisutan u medijima i potrebno
je napraviti poseban plan za komunikaciju (PR), kao i formirati tim koji će ovaj
plan kontinuirano sprovoditi

12. Unija će kroz organiazciju takmičenja podsticati bavljenje sportom
žena, dece, starih i invalidnih lica. Pored toga, treba raditi na tome da se za
decu organizuju posebna takmičenja i škole triatlona

13. Pored oslanjanja na finansiranje iz javnih izvora, neophodno je
pokrenuti aktivnosti za pronalaženje dodatnih sredstva za realizaciju programa
Unije. Ovo će biti jedan od važnih zadataka kojim će se baviti članovi UO i od
njih se očekuje puna angažovanost na ovu temu


